

《And Just Like That 第二季播出时间、预告、演员阵容》

She's finally willing to be in a situation, but only for one scene. In a surprise turn of events, Kim Cattrall, who has gone on record discussing her lack of interest in appearing in And Just Like That..., is officially set to reprise her role as Samantha Jones in Season 2.

她终于愿意出现在剧情中了，但仅仅只有一场戏。令人惊讶的是，曾公开表示对出现在《就这样...》续集中不感兴趣的金·卡特罗尔，现已正式确定将在第二季中重新扮演莎曼珊·琼斯一角。

As we all remember, Season 1 ended with Carrie (Sarah Jessica Parker) texting Samantha, but who could have predicted this? Don't expect her to show up at brunch with the other ladies, but at least we know that we'll get to see our girl again.

正如我们所有人所记得的，第一季以凯莉(萨拉·杰西卡·帕克饰)给莎曼珊发短信结束，但谁也没想到会出现这种情况。不要期望她会和其他女士一起参加拍摄，但至少我们知道我们将再次看到我们的女孩。

Keep reading to find out everything else we know about And Just Like That... Season 2 so far.

继续阅读，了解目前《就这样...》第二季的所有其他信息吧。



Latest news

最新消息

On May 31, the shock of the century came when it was announced that Kim Cattrall will reprise her role as Samantha Jones in *And Just Like That...* Season 2. She'll reportedly appear in exactly one scene in the season finale.

5月31日，惊人的消息来了，金·卡特罗尔将在《就这样》第二季中再次扮演莎曼珊·琼斯一角。据报道，她将在本季的大结局的一个场景中出现。

"Cattrall shot her dialogue on March 22 in New York City, without seeing or speaking with the stars of the series, including Sarah Jessica Parker, or with *And Just Like That* showrunner Michael Patrick King," *Variety* reported.

《综艺》杂志报道说：“卡特罗尔于3月22日在纽约市拍摄了她的对白，没有与包括莎拉·杰西卡·帕克在内的该剧明星见面或交谈，也没有与《就这样》剧集制作人迈克尔·帕特里克·金见面或交谈。”

Patricia Field, the iconic *Sex and the City* costume designer who has not been working on *And Just Like That...*, dressed Cattrall for her scene, which will apparently show Samantha having a phone conversation (from London!) with Carrie.

著名的《欲望都市》服装设计师帕特里夏·菲尔德没有参与《就这样》的创作，却为卡特罗尔的戏设计了服装，这是莎曼珊与凯莉打电话的一场戏(来自伦敦!)



And Just Like That... Season 2 teaser

《就这样》第二季预告片

The first teaser for Season 2 was released in April, confirming that And Just Like That... Season 2 will premiere in June and giving us our first glimpse at what's coming our way.

《就这样》第二季首个预告片于4月发布，证实《就这样》第二季将于6月首播，预告片展示了即将发生的一些内容。

The teaser shows Aidan appearing on Carrie's doorstep right after she claims, "Some things are better left in the past... but maybe not everything." Agreed!

预告片显示嘉莉说“有些事情最好留在过去……但也许不是所有的事情。”之后，艾丹就出现在了她的家门口。“同意！”

And Just Like That... Season 2 release date

《就这样》第二季发布日期

Max has announced that the first two episodes of Season 2 will debut on June 22, with subsequent episodes dropping weekly on Thursdays. The season will consist of 11 episodes total.

Max宣布《就这样》第二季的前两集将于6月22日首播，随后每周四更新一集。本季共有11集。



And Just Like That... Season 2 cast

《就这样》第二季演员阵容

Sarah Jessica Parker, Cynthia Nixon, and Kristin Davis will reprise their roles as Carrie, Miranda, and Charlotte, with original cast members Mario Cantone and Evan Handler also set to return.

萨拉·杰西卡·帕克、辛西娅·尼克松和克里斯汀·戴维斯将继续扮演凯莉、米兰达和夏洛特的角色，原班人马马里奥·坎托内和伊万·汉德勒也将回归。

And Just Like That... Season 1 cast members Sarita Choudhury, Nicole Ari Parker, Sara Ramirez, and Karen Pittman will be back for Season 2.

《就这样》第一季的演员萨瑞塔·乔杜里、尼古拉·阿里·帕克、萨拉·拉米雷兹和卡伦·皮特曼也将在第二季中再次出现。

Entertainment Weekly reported on May 9 that Candice Bergen, who played Carrie's editor Enid Frick on Sex and the City, will reprise her role in Season 2.

《娱乐周刊》在5月9日报道说，曾在《欲望都市》中饰演凯莉的编辑伊妮德·弗里克的坎迪斯·伯根将在第二季中再次扮演该角色。

The same report also revealed that Gloria Steinem and Sam Smith will guest star as themselves.

同一报告还披露，格洛丽亚·斯坦纳姆和萨姆·史密斯将客串自己。

Deadline reported in August 2022 that John Corbett will make his long-awaited return to the Sex and the City universe which the first teaser confirms.

Deadline在2022年8月报道说，期待已久的约翰·柯贝特将在《欲望都市》宇宙中回归，第一支预告片证实了这一点。

Deadline reported in October that Tony Danza will be joining Season 2 as himself, playing Che Diaz's (Ramirez) father on their sitcom.

Deadline在10月份报道说，托尼·丹扎将在第二季中以自己的身份加入，在他们的情景喜剧中扮演切·迪亚兹(拉米雷斯饰)的父亲。